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Zwrapam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkafc6w

Zawi5la o zainteresowanie odpowiednich stu2b problemem samowolnego

wycinania drzew w okolicy ulicy Bobrownickiej i ogr6dk6w dzialkowych

przy w alach przeciwpowodziowych.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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